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Wlociawek 26.03.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig"po raz kolei ny z uprzejm? pro$b? w imieniu

mieszkaric6w osiedla Kazimierza Wielkiego o zbudowanie

bezpiecznego wej3cia do sali gimnastycznej od strony boiska

w Szkole Podstawowej nr 2 przy ulicy Zytniej. Potrzebne jest wejfcie

na wz6r wejScia do drugiego skrzydla szkoly. Od lat plac6wka ta

oczekuje na tQ niezbgdn4 inwestycjg, kt6razapewni bezpieczefstwo

w przemieszczaniu sig dzieci i nauczycieli tej placowki oraz ulatwi

codzienna korzystanie z obiekt6w sportolvych.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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